
Protokół Nr 4/2024

z obrad 4 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 30.07.2024 r. o godz. 14.00
w trybie stacjonarnym.

Ad. 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar-Osińska przywitała zebranych i otworzyła

obrady 4 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma zwołanej na wniosek Burmistrza Gminy

Konstancin-jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie

gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz.609) oraz na podstawie ~ 13 ust. 1 Statutu Gminy

Konstancin-jeziorna przyjętego uchwałą Nr 316/VIII/23/2021 Rady Miejskiej

Konstancin-jeziorna z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin

Jeziorna (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2021 r., poz. 2239).

Ad. 2- Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Karolina Komar - Osińska stwierdziła kworum na podstawie listy

obecności (lista stanowi załącznik).

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej

w Konstancinie-Jeziornie za 2023 rok.

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt

dziecka w Gminnym Żłobku nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dofinansowanie prac

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych.

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajecie pasa drogowego dróg

gminnych.

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Konstancin-Jeziorna.

8. Zamknięcie obrad.
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Ad.3 - Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej

w Konstancinie-Jezjornie za 2023 rok.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos Zastępczyni Burmistrza Agacie

Wilczek. Dokonała Ona przedstawienia i omówienia rocznego sprawozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie-Jeziornie

za 2023 rok. Poinformowała, że sprawozdanie jest przygotowane zgodnie z zasadami

rachunkowość. Zasady sporządzania sprawozdań finansowych przez jednostki budżetowe

i samorządowe oraz bilans wykonania z budżetu jednostki samorządu terytorialnego zostały

okieślone w rozporządzeniu ministra finansów z dnia 17 września 2017 roku w sprawie

szczególnych zasad rachunkowości oraz planów kont.

Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Iwona Wiercińska

przedstawiła pozytywną opinię komisji. Zaznaczyła również, że członkowie Komisji

Uzdrowiskowej podjęli wniosek w sprawie. SPZZOZ w Konstancinie-Jeziornie. Wniosek ten

dotyczy dokonania przez Komisje Rewizyjną Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna kontroli.

W wyniku dyskusji radni podjęli następujący wniosek:

W wyniku głosowania za 16 (jednogłośnie) Rada Miejska Konstancin-Jeziorna wnioskuje

do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna o dokonanie kontroli

w obszarach wskazanych w art. 121 Ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej

w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej

w Konstancinje-Jeziornie

Radny Piotr Wasilewski zwrócił się z zapytaniem do Mecenas Kingi Krzyżewskiej, czy

Komisja Rewizyjna posiada umocowanie aby dokonać powyższej kontroli. Mecenas

Krzyżewska potwierdziła.

Radny Marek Skowroński zwróciła się z apelem aby radni nie podejmowali pewnych dyskusji

poprzez media społecznościowe.

W dalszej kolejności radni zaopiniowali projekt uchwały sprawie zatwierdzenia rocznego

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej

w Konstancinie-Jeziornie za 2023 rok.

W wyniku glosowania: za- 15, wstrzymala się - 1 Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 27/IX/4/2024.

2



Ad.4 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt

dziecka w Gminnym Żłobku nr 1 w Konstancinie-Jeziornie.

Przewodnicząca przekazała głos Zastępczyni Burmistrza Agacie Wilczek. Dokonała Ona

przedstawienia i omówienia powyższego projektu uchwały. Następnie głos zabrała Dyrektorka

gminnego żłobka Ewa Styś. Poinformowała, że na 1 dziecko należy się dofinansowanie w

wysokości 400 zł oraz wytłumaczyła zasady płatności za uczęszczanie dzieci do żłobka.

W wyniku głosowania: za- 15, wstrzymała się - 1 Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 28J1XJ412024.

Ad.S - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na dojinansowanie prac

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos Kierownikowi Wydziału Inwestycji

Andrzej owi Trębickiemu. Poinformował On, że dotacja dotyczy udzielenia Parafii

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Wniebowzięcia NMP w Konstancinie, ul. Piłsudskiego

54, dotacji z budżetu Gminy Konstancin-jeziorna w wysokości 3 06.000 zł z przeznaczeniem na

dofinansowanie nakładów koniecznych na roboty konserwatorskie i restauratorskie w ramach

rewitalizacji kościoła parafialnego. Z łącznej kwoty zaplanowanej dotacji kwota 299.880 zł

stanowi dofinasowanie z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, które zostało przyznane

Gminie, a kwota 6.120 zł stanowi środki własne Gminy.

W wyniku głosowania: za- 15, wstrzymała się - 1 Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 2911XJ412024.

Ad. 6- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajecie pasa drogowego dróg

gminnych.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos zastępczyni Kierownika Wydziału

Dróg Gminnych Annie Chrabałowskiej.

Przedstawiła Ona ustalone stawki opłat za zajecie 1 m2 pasa drogowego za każdy dzień zajęcia

przy zajęciu 20% szerokości jezdni, powyżej 20% do 100% szerokości jezdni, chodników.,

poboczy, placów, ścieżek rowerowych, ciągów pieszo-jezdnych, zatok postojowych

i autobusowych. Poinformowała, że ustalając stawki uwzględnia się kategorię drogi,

procentowa wielkość zajmowanej szerokości jezdni, rodzaj zajęcia pasa drogowego. Podjęcie

uchwały ma na celu dostosowanie stawek za zajęcie pasa drogowego, które obowiązują na
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terenie gminy Konstancin- Jeziorna, do aktualnej sytuacji rynkowej i wymogów ustawowych,

co ms przyczynić się do zwiększenia wpływów budżetowych. W roku 2023 wydano 182

decyzje o użyczenie pasa drogowego co dało wpływ do budżetu 156.997 zł. W roku 2024 do

budżetu Gminy za zajęcie pasa drogowego trafiła kwota 127.300zł.

W wyniku glosowania: za- 16 (jednogłośnie) Rada Miejska podjęla ww. uchwalę.

Nadano jej numer 30/1X1412024.

Ad. 7- Podjęcie uch wat~y w sprawie powołania Skarbnika Gminy Konstancin-Jeziorna.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska przekazała głos Zastępczyni Burmistrza Katarzynie

Tusińskiej. Dokonała Ona przedstawienia kandydatki na Skarbnika Gminy Pani Edyty

Tchorzewskiej. Poinformowała, że Burmistrz wnioskuje o powołanie Pani Edyty

Tchorzewskiej na stanowisko Skarbnika Gminy z dniem I października 2024r. Następnie

przekazała głos samej zainteresowanej. Pani Edyta Tchorzewska przedstawiła swoj a osobę

i kandydaturę na Skarbnika Gminy.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Magdalena Hyczko

zapytała jak kandydatka na Skarbniczkę ma zamiar współpracować z radnymi i Komisją

Budżetu ? Edyta Tchorzewska odpowiedziała, że zawsze będzie służyła radami i Jej drzwi

zawsze będą otwarte dla radnych.

Radny Marek Skowroński przedstawił swoje wątpliwości dotyczące faktu, że temat powołania

Skarbnika powinien być na pierwszym miejscu omówiony na posiedzeniu Komisji Budżetu,

Inwestycji i Spraw Majątkowych. Jednak Jego zdaniem Skarbnika należy powołać możliwie

jak najszybciej.

W wyniku głosowania: za- 15, wstrzymala się 1 Rada Miejska podjęla ww. uchwałę.

Nadano jej numer 31/IX/4/2024.

Ad. 7- Zamknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Karolina Komar Osińska poinformowała, że porządek obrad został

wyczerpany i zamknęła obrady 4 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła: PRZEWODNICZĄCA
„R~DYMI S JEJ

Joanna Bednarczyk $4 „

Karolma Komar nska
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Konstancinie-Jeziornie za 2023
rok.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (15)
Rafał Biernacki, Monika Bukowińska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko,
Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip
Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk Irena Śliwka, Piotr
Wasilewski, Iwona Wiercińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (5)
Anna Borowska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Michał Mendala, Izabela Skonecka,
Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 30 lipca 2024, o godz. 14:19

Wygenerowano w systemie esesjapr 2O24~Og-i 2 122327



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za
pobyt dziecka w Gminnym Żłobku nr 1 w
Konstancinie-jeziornie.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (15)
Rafał Biernacki, Monika Bukowińska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko,
Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Tomasz Nowicki,
Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Iwona Siudzińska

NIEOBECNI (5)
Anna Borowska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Michał Mendala, Izabela Skonecka,
Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 30 lipca 2024, o godz. 14:27

Wygenerowano w systemie eSesja.p~ ! 2O24-O9~1 2 1 223~52



Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie
udzielenia dotacji na dofinansowanie prac
konserwatorskich, restauratorskich lub robót
budowlanych.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: S

Wyniki imienne:
ZA (15)
Rafał Biernacki, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski,
Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Iwona Wiercińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Monika Bukowińska

NIEOBECNI (5)
Anna Borowska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Michał Mendala, Izabela Skonecka,
Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 30 lipca 2024, o godz. 14:30

Wygenerowanow systemie eSesja.p~ 2024-09-12 122421



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie
ustalenia wysokości opłat za zajecie pasa drogowego
dróg gminnych.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)
Rafał Biernacki, Monika Bukowińska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko,
Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Tomasz Nowicki,
Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja
Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

NIEOBECNI (5)
Anna Borowska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska Michał Mendala, Izabela Skonecka,
Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 30 lipca 2024, o godz. 14:38

Wygenerowano w systern~e esesja.pl 2O24~O9~12 1224:48



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie
powołania Skarbnika Gminy Konstancin -Jeziorna.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (15)
Rafał Biernacki, Monika Bukowińska, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski,
Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Iwona Wiercińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Grzegorzewski

NIEOBECNI (5)
Anna Borowska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Michał Mendala, Izabela Skonecka,
Włodzimierz Wojdak

Głosowanie zakończono w dniu: 30 lipca 2024, o godz. 14:53

Wygenerowano w systern~e e5esja.p~ 2O24~O9-12 122526


